
Västerås Idrottsallians: ”Det är inte 
fult att tala om elitidrott” 

Västerås Idrottsallians är en ideell förening som verkat för den lokala idrotten 

sedan 1952. 

– Vi arbetar också för elitidrotten, säger ordföranden Jan Carlsson. 

 
Bild: Arkivbild 

Måndagen den 7 juni genomförde Västerås Idrottsallians sitt årsmöte i digital form. 

Mötesordförande var lokalpolitikern Vicki Skure-Eriksson (C) som ledde de 22 

årsmötesdeltagarna. 

– Vi har några viktiga punkter att hantera. Ekonomin är förstås viktig för alla lokala 

föreningar. Där är vi glada för de stödpengar som betalats ut. Nu försöker vi få ordning på 

Västeråsidrottens uppstart efter coronarestriktionerna, säger Idrottsalliansens ordförande 

Jan Carlsson till VLT-sporten. 

Så vad gör ni i Idrottsalliansen gällande den så kallade "uppstarten"? 

– Vi hade en enkät ute hos föreningarna innan coronapandemin – och då tappade de inte 

ungdomar. Nu ser det annorlunda ut, men det är lite olika i olika föreningar. Så nu försöker 

vi ta reda på hur det ser ut i för respektive förening. 

Jan Carlsson berättar att Västerås Idrottsallians även nära följer turerna 

gällande Rocklundaområdets framtid. 

– Vi är väldigt intresserade av vad som händer med Rocklundaavtalet. Vi vet ingenting om 

vad som kommer att ske, men vi hoppas på att det blir ett bra avslut för staden. 

Vilken bild har du av rådande Rocklundavtal? 

– Det nuvarande avtalet är inte bra. Vi har till exempel friidrotten där beslut togs om ny 

arena på Rocklunda, men det har gått i stå på grund av rådande Rocklundaavtal. 

https://www.vlt.se/artikel/viktig-satsning-for-vicki-skure-eriksson-c-oka-det-jamstallda-idrottandet
https://www.vlt.se/artikel/nytt-miljonregn-over-vasteras-sa-mycket-far-vik-och-vsk-drabbats-hart
https://www.vlt.se/artikelserie/rocklundaomradets-framtid/5a79e10e-53a6-4cd0-a447-cd70cdc87d46
https://www.vlt.se/artikel/oklarheter-i-rocklundaavtalet-far-politikerna-att-tanka-om-blir-orimligt-dyrt


Hur ser Västerås Idrottsallians i stort på den lokala arenasituationen? 

– Vi är rätt överens om att ingen av de arenor som vi har är passande för dagens samhälle. 

Om vi jämför oss med andra städer så kan vi bara konstatera att kommersiell verksamhet i 

arenaform inte finns på kartan här. Tyvärr. Och det är faktiskt så att pengarna styr mycket 

även inom idrotten i dag. 

Idrottsalliansen lyfter även faktumet att Mälardalens högskola valt bort sin registrering som 

elitidrottsvänligt lärosäte – med hänvisning till en lagtolkning. 

– Det är märkligt att Västerås tolkar lagen på ett annat sätt än andra städer. Vi har tagit upp 

MDH:s lagbedömning med nämnden för idrott, fritid och förebyggande (NIFF) som har 

skickat en skrivelse till MDH. Det finns i dag mellan 16–20 elever som åker runt till 

Stockholm och Västerås för sina tentamen. 

Något mer som är viktigt för Idrottsalliansen? 

– Vi jobbar också med näringslivet för att få in fler företag till stöttningen av den lokala 

idrotten. Vi arbetar också med elitidrotten. Det är inte fult att säga elitidrott. Faktum är att 

det är därifrån barn och ungdomar får sina förebilder och idoler, det är från eliten de får sitt 

sug till idrotten, säger Jan Carlsson. 

I samband med årsmötet prisade Västerås Idrottsallians också årets förening, ledare och 

ungdomsledare samt spikade sin styrelse för kommande verksamhetsår, se faktarutan 

nedan. 

 
Jan Carlsson, ordförande, Västerås Idrottsallians. 

Bild: Pasi Hiirikoski 

FAKTA: VÄSTERÅS IDROTTSALLIANS 

Följande utmärkelser delades ut i samband med årsmötet den 7 juni 2021. 

Årets förening: Västerås Cheerleading Förening. 

Årets ledare: Erik Wik, Västerås Cykelklubb (MTB). 

Årets unga ledare: Rebecca Ericsson och David Iggström, Rönnby Västerås IBK Ungdom. 

https://www.vlt.se/artikel/kritik-mot-att-mdh-kliver-av-som-elitidrottsvanligt-larosate


Styrelseledamöter: Jan Carlsson, ordförande (omval, 1 år), Christer Brostedt (omval, 2 år), 

Stefan Hagström (omval, 2 år), Christina Liffner, vice ordförande (omval, 2 år), Gisela 

Stockhaus, suppleant (omval,1 år), Suzanne Ericsson (nyval, 1 år), Tomas Svensson, 

suppleant (nyval, 1 år). 

Ledamöter med 1 år kvar på sitt mandat: Hannu Högberg (ledamot), Anders Myhrman 

(sekreterare), Christer Persson (kassör). 

Revisorer: Bengt Gunnar Andersson (omval), Bengt Hellman, revisorssuppleant (omval). 

Valberedning: Maria Engelfeldt, sammankallande (nyval), Alberto Niccolai (omval), Sven-

Olof Wiberg (omval). 

 
Västerås Idrottsallians prisade cheerleadning. 

Bild: Arkivbild 

 
Västerås Idrottsallians prisade Västerås cykelklubb. 

Bild: Arkivbild 

 
Västerås Idrottsallians prisade ungdomsledare inom innebandyn. 

Bild: Arkivbild 

 


